
KODELJEVO
O teniških igriščih namesto otroškega igrišča

in še kaj
Na zahtevo Kodeljevčanov je bil park

Kodeljevo lela 1981 uvrščen v I. katego-
rijo vzdrževanja in rabe. kot npr. Ijubljan-
ski Tivoli.

V to odločitev je krajane vodilo de jslvo,
da so zelene površine. parki. dnevoredi itd.
v Ljubljani, in tore) ludi na Kodeljevem.
vsc bolj pičli. Krajane je motilo dejstvo, da
park ni primerno vzdrževan. še bolj pa to.
da so se kot gobe po dežju na zelenicah po-
javtjala leniška ignšča: 'rajani (mislimo
predvsem tiste, ki tenisa ne igrajo) pa o
tem nisi> nič vedeli. Tudi samoupravni or-
gani KSo kaki nameravani gradnji niso
bih seznanjeni in prislojni občinski organi
tudi niso bili obveščeni o tem. Zelenice so
lorej v večini postale teniška igrišča — za
potrebe prebivalccv vse Ljubljane seveda.
Omenimo naj tudi. da ima- Kodeljevo že
sedaj najvec leniških površin v Ljubljani.

Ogorienje krajanov pa je raslo ob tcm,
ko so se pojavljali novi in novi posegi \
park..Ne le zelenice tudi drevje je motilo
igralce tenisa. Do teniških igrišč je spe-
Ijana cesta ob Gruberjevem kanalu, na-
menjena predvsem igralcem belega 5por-
ta. Ker je cesla neasfaliirana. sena bližnje
olroško igrišče zgrinjajo obtaki prahu,
vozniki seobnašajo tako, kot dasona avto
cesti, vse proinje, na\ vozijo obzirnejc,
pcKasneje. da ne bi prî lo do nesreče, da
naj SD Slovan poskrbi za proti praino zaš-
čilo ali da naj upurabljajo tudi li vozniki
osrednjo asfallirano cesto. pa so doslej na-
letele na gluha ušesa.

Pred dnevi pa je prispel na sedež KS
Kodeljevo dopis, s kalcrim Komunalno

podjeije Rasi obvešca KS Kodeljevo, da
jih je Teniški klub Slovan poprosil za so-
glasje za poseg v slari del parka ob Jelov-
škovi galerjji oziroma ob gradu. V tem
predelu naj bi bila zgrajena tri teniška
igrišča, zato pa bi bilo potrebno posekati
okrog 40 dreves! Dodajino pa, da je v tem
predelu nanovo opremljeno cenlralno*
otroško igrišče.jiamcnjeno otrokom tako
\i KS Kodcljevo koi iz sosednjih KS ob-
čine Lj. Center. komcntar na tako vlogo
je verjetno odveč, oziroma je boljc, da ga
ne damo.

KS Kodeljevo je še pred kratkim pon-
ovno Gpozorila SD in TK Slovan, naj jo
neposredno obvcščajo o vseh namerava-
nih poscgih v park in da krajani ne dovoli-
jo. da bi bila odstranjena drevesa in da bi s
teniškimi igrišči posegali v zelene par-
kovne površine.

Saj nima nihče nič proli lako lepemu
šporiu. kot je tenis, a gre za nekaj več. Gre
za pljuča Ljubljane. gre za košček še ne-
pozidane površinc, kjer se Kodeljevčani
kot tudi krajani drugih bližnih nasclij
lahko v miru sprehodijo, posedijo in po-
klepetajo: tam se igrajo otroci na igriščih
in zelenicah. Pašenekaj! Vsakdoodnasbi
moral vedeti, da }c park naša živa priča
preteklosti, da so posamezni deli pod zaš-
čita zav(xla za ohranjanje kulturnih in
zgodovinskih spomenikov in lo. da drevo
raste mnogo let.

Mar imamo pravico uničili še leh nekaj
zelenih oiokov sredi belonskih blokov in
naineslo tega pustiti na&im otrokom teni-
ika igrišča? ANA CAJNKO


